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en vooral gezond 2019.
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Dank u wel voor uw stem
Wij nemen uw sterk mandaat ter harte

Bedankt, 
kiezers!

De N-VA werd dankzij uw stem en steun de grootste partij 
van Sint-Gillis-Waas met 33,1 procent van de stemmen en 
4 475 unieke kiezers. Het levert ons 10 van de 25 zetels op in de 
gemeenteraad. De absolute meerderheid van CD&V verloor in 
één klap bijna 9 procent van haar stemmen en zag haar aantal 
zetels dalen van 13 naar 9. Groen/sp.a – eigenlijk Groen alleen, 
want de kandidaten van sp.a konden geen zetel verwerven – 
haalde 16,5 procent van de stemmen, net niet de helft van het 
N-VA-resultaat. Ze halen zo twee extra zetels en hebben in de 
volgende gemeenteraad vier zitjes.

Op basis van de resultaten van de partijen zijn er eigenlijk maar 
twee coalities die de wens van de kiezers echt respecteren. Ofwel 
een coalitie van de twee partijen die erop vooruitgaan: N-VA en 
Groen. Ofwel een coalitie van de twee grootste partijen die de 
meeste stemmen vertegenwoordigen: N-VA en CD&V.

Uw signaal genegeerd door Groen en CD&V
Zoals u weet gaat CD&V in zee met Groen. Ze beloofden u 
voor de verkiezingen ‘eerlijkheid’ en ‘inspraak’, maar intussen 
hebben ze u al driemaal belogen. Een eerste keer nadat bleek 
dat ze voor de verkiezingen hadden afgesproken om, los van 
de uitslag van de verkiezingen, samen te gaan. Een tweede keer 
toen Groen vertelde dat ze met ons een gesprek hadden gehad. 
De waarheid is dat ze, na lang aandringen van onze kant, zijn 
komen zeggen dat ze de stemmen voor de N-VA wilden negeren 
en met ons geen gesprekken wilden opstarten. Een derde maal 
toen bleek dat ze de 1 602 stemmen voor Chris Lippens – lijst-
trekker en kandidaat-burgemeester – aan de kant schoven en 
in de plaats de kleindochter van Willy De Rudder vanop plaats 
24 tot burgemeester bombardeerden. Als Maaike dan toch hun 
kandidaat-burgemeester was, hadden ze haar op plaats 1 moeten 
zetten, zodat de kiezers wisten voor wie ze stemden.

Wij gaan aan de slag voor u
Uw signaal was duidelijk. En wij gaan er dan ook mee aan de 
slag. Wij zullen uw stem laten horen. Dat deden we recent al 
toen het ging over onze kinderopvang, de wateroverlast, de 
inbraken, … Lees meer daarover op de volgende pagina’s. En 
één tip voor de volgende verkiezingen: geef een nog duidelijker 
signaal voor de N-VA, zodat men u niet kan negeren.

Bron: Vlaanderenkiest.be

De zetelverdeling in de gemeenteraad na 14 oktober.
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Uw vertegenwoordigers in de gemeenteraad 

Koen Daniëls
Sint-Gillis-Waas
40
Vlaams 
volksvertegenwoordiger

Marlene Moorthamers
Sint-Gillis-Waas
59
Vertegenwoordiger UNIZO 
ondernemingen

Tom Cool
De Klinge
28
Leerkracht ICT

Dirk Van Raemdonck
De Klinge
66
Voormalig
transportmedewerker

Denis D’hanis
Sint-Gillis-Waas
42
Kabinetsmedewerker
Geert Bourgeois

Voorstel N-VA voor onderhoud 
baangrachten wordt uitgevoerd
We zijn blij dat de gemeente na jaren aandringen door de N-VA 
haar verantwoordelijkheid neemt voor het onderhoud van de 
baangrachten. Ze is het voorstel van de N-VA om een ruim-
slibmachine in te zetten gevolgd. 

Die machine is in staat om zowel de grachten terug op breedte te brengen als de 
diepte te herstellen. Als N-VA zouden we de machine wel vaker gebruiken dan 
slechts één keer om de zeven à acht jaar. Dit omdat baangrachten, mits ze goed 
onderhouden worden, veel water kunnen vasthouden en de stortkosten bij 
regelmatig onderhoud lager liggen.

Het verbaast ons wel dat het CD&V-schepencollege tegen het advies van zijn eigen administratie in toelatingen blijft geven en 
gronden blijft verkopen, waardoor het onderhoud aan de waterlopen ernstig belemmerd wordt.

Bewoners starten buurtinformatienetwerk op tegen inbraken
Opnieuw wordt onze gemeente geteisterd door inbraken in de eindejaarsperiode. Vooral in De Klinge kregen heel wat inwoners 
ongevraagd bezoek over de vloer. N-VA Sint-Gillis-Waas heeft in het verleden steeds voor buurtinformatienetwerken of BIN’s 
gepleit.
 
In een BIN werken buurtbewoners samen met de politie om informatie uit te wisselen en misdrijven te voorkomen. Ook in 
De Klinge komt er nu een BIN. Op donderdag 10 januari om 19.30 uur krijgt u in zaal De Klingenaar 
toelichting.

Gemeente wil geen camera’s
Al heel wat gemeenten hebben slimme camera’s geïnstalleerd die nummerplaten herkennen. 
Rondtrekkende dievenbendes worden daarmee snel gevat en ook afgeschrikt. De N-VA deed al veel 
voorstellen daarrond, maar de gemeente gaat er helaas niet op in. Dat zal allicht ook niet meer gebeuren, 
want Groen stelde op het verkiezingsdebat dat het tegen camera’s is.

Een ruim-slibmachine kan de grachten terug op 
breedte brengen en tegelijk de diepte herstellen.
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Uw vertegenwoordigers in de gemeenteraad 

Nico De Wert
Meerdonk
32
Douanebeambte

Dirk Van Raemdonck
De Klinge
66
Voormalig
transportmedewerker

Walter Scheerders
De Klinge
63
Leidinggevende
infrastructuurwerken

Iris Ruys-Verbraeken
Sint-Gillis-Waas
67
Meewerkende echtgenote 
van huisarts

Greta Poppe
Sint-Gillis-Waas
60
Gepensioneerd
zelfstandige

Guido De Lille
Sint-Gillis-Waas
64
Gepensioneerde
onderwijs

Gemeente voorziet te weinig plaatsen in kinderopvang
Zowel wat fysieke plaatsen als wat personeel betre� , hadden de gemeente en de aangestelde opvangdienst te 
weinig capaciteit voorzien. Heel wat ouders kregen dan ook het bericht dat ze zelf voor een oplossing moesten 
zorgen of dat de opvang overbevolkt was. Ondanks de verkiezingsbelo� en van andere partijen, was de N-VA 
de enige partij die het probleem aankaartte, vragen stelde én ook een oplossing aanreikte.

Scholen moeten problemen van gemeente niet oplossen
De gemeente heeft nu de scholen onder druk gezet om naast hun onderwijstaak ook naschoolse opvang te organiseren. Wij vinden 
het ongehoord dat het gemeentebestuur zijn verantwoordelijkheid afschuift op de scholen, die nu zelf extra personeel moeten zoeken 
en betalen. Bovendien moet elke school afzonderlijk instaan voor de reservatie, administratieve opvolging, facturatie aan de ouders, 
fiscale attesten en noem maar op.  

Eén organisatie voor reservatie, administratie en facturatie
De N-VA stelde voor om de capaciteit van de bestaande naschoolse kinderopvang uit te breiden. Daarnaast kan er voor ons op de 
verschillende scholen ook naschoolse opvang of studie georganiseerd worden. De kinderen zijn er al en ouders moeten hun kinderen 
maar op één locatie ophalen. 

We stelden bovendien voor dat ouders alle naschoolse opvang aanvragen via één systeem, dat van Stekelbees, en dat Stekelbees ook 
alle administratie, facturatie en personeelsopvolging voor zijn rekening zou nemen. Op die manier kan Stekelbees zijn expertise uit-
spelen, belasten we onze onderwijsinstellingen niet met extra planlast en is er voor ouders één aanspreekpunt. Helaas gingen CD&V 
en de nieuwe coalitiepartner Groen niet in op de positieve voorstellen die Denis D’hanis namens de N-VA in de gemeenteraad deed. 

Toegangsweg naar KLJ en LRV 
blijft behouden
Het gemeentebestuur was van plan om de toegangsweg naar de KLJ en de LRV 
af te sluiten. Enerzijds zou er dan een speeltuin kunnen komen voor taverne 
De Route, anderzijds zou dat doorgaand verkeer tegengaan. De N-VA juicht 
extra speeltuigen alleen maar toe. Al is er op die plek natuurlijk wel al een 
speeltuin. Maar daarvoor de toegangsweg en aanrijroute voor hulpdiensten naar 
de LRV en de KLJ laten verdwijnen, lijkt ons geen goed idee. De N-VA kaartte 
het voor u aan en er zal nu een knip komen op die weg net voorbij de KLJ, 
zodat de jeugdbeweging bereikbaar blijft.Koen Daniëls en Denis D’hanis gingen met succes 

in tegen het afsluiten van de toegangsweg.
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De N-VA wil de democratische controle over ons migratiebeleid niet uit handen geven. 
Het VN-migratiepact staat haaks op wat de Vlaming wil. Met het pact geven we een 
belangrijk deel van onze soevereiniteit weg en leveren we ons migratiebeleid over aan de 
interpretatie van rechters. Daarom verzette de N-VA zich tegen het migratiepact, daarom 
namen onze ministers ontslag uit de federale regering toen CD&V, Open Vld en MR dit 
pact door onze strot wilden duwen. Ons huis van de democratie staat in Vlaanderen, 
niet in Marrakesh, New York of Straatsburg.

Onze voornaamste bezwaren
Het migratiepact ziet migratie uitsluitend als 
positief gegeven. Het opent de deur voor:

• Sociale basisdiensten voor alle migranten, ook illegalen

• Soepelere procedures voor gezinshereniging

• Het moeilijker opsluiten en terugsturen van illegalen

• Regularisatie als een recht in plaats van een gunst

“Charles Michel stapte 
op het vliegtuig als 
premier van de Zweedse 
coalitie. Hij kwam terug 
als premier van de 
Marrakesh-coalitie 
zonder democratische 
meerderheid.” 
N-VA-voorzitter Bart De Wever 
na zijn ultieme oproep aan de 
pro-Marrakeshpartijen.

Charles Michel stapte 

premier van de Zweedse 
coalitie. Hij kwam terug 

zonder democratische 

Waarom de N-VA zich verzet tegen 
het VN-migratiepact van Marrakesh

Scan de QR-code en 
surf snel naar de pagina

Steun de N-VA en word lid
Surf naar www.n-va.be/word-lid  www.n-va.be/word-lid 
mail naar leden@n-va.be
of bel 02 219 49 30

Lees meer op 

www.n-va.be/migratiepact
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